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Tid: Tisdagen den 11- juni 2024 kl. 13.15–14.35 
Plats:  Fakultetsrummet 

 
Närvarande ordinarie ledamöter: 
Anna Singer professor, dekanus, ordförande 
Joel Samuelsson professor, prodekanus 
Carl Fredrik Bergström professor, prodekanus 
Vladimir Bastidas universitetslektor, prefekt 
Torbjörn Ingvarsson professor 
Rebecca Thorburn Stern professor 
Laila Zackariasson professor 
Henrik Bellander universitetslektor 
Marigó Oulis universitetslektor 
Eva Storskrubb universitetslektor 
Viktor Carlsson doktorand 
Christina Kjellson doktorand 
Jasmin Carlsson jur. stud. 
Peter Johnson forskningsadministratör 
 
Närvarande suppleanter: 
Adam Rämmal jur. stud. 
 
Övriga närvarande: 
Magnus Ödman utbildningsledare 
Ulf Dohlmar ekonomicontroller 
Johanna Norberg Hägglund universitetsadjunkt, facklig representant (SACO) 
Sissela Lundberg fakultetshandläggare, sekreterare 
 
Frånvarande ordinarie ledamöter:) 
Lotta Lerwall professor (anmält förhinder) 
Ellinore Rosvall jur. stud. (anmält förhinder) 
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§ 1 

 
Justeringsperson 
 
Beslut 
Fakultetsnämnden utser Torbjörn Ingvarsson att jämte ordföranden 
justera dagens protokoll. 
 

 

 
§ 2 

 
Dagordningen 
 
Beslut 
Dagordningen godkänns. 
 

 
 

 
§ 3 

 
Jäv 
 
Inga anmälningar om jäv. 
 

 
 

 
§ 4 

 
Meddelanden 
 
Dekanus Anna Singer meddelar: 
- Den 18 maj ägde årets diplomeringsceremoni rum. 
- Vid promoveringen den 23 maj promoverade fakultetens 
jubelpromotor Stig Strömholm bl.a. jubeldoktor Åke Frändberg som 
dessutom varit Stig Strömholms doktorand. Därefter följde 
sedvanlig promotionsmottagning. Vid promoveringens dag två, den 
24 maj, representerades fakulteten av fakultetens dekan och 
prodekan för forskning. 
- På områdesnämnden den 5 juni informerades fortsatt om 
lokalförändringarna för Gamla torget. Något beslut fattades dock 
inte som tänkt. 
- Områdesnämnden utsåg på samma sammanträde Carl Fredrik 
Bergström som fortsatt ledamot, och nu även ordförande, i 
Beredningsgruppen för särskilda utlysningar samt Anna Jonsson 
Cornell som ledamot i styrelsen för forskningsprogrammet 
Demokrati och högre utbildning. 
- Jubeldoktor Åke Frändberg kommer att hålla en 
jubeldoktorföreläsning om ”käpphästar” inom allmän rättslära. 
- Fakultetskollegiet sammanträder den 10 och 27 september för att 
diskutera och besluta om hedersdoktorer. 
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Prefekten Vladimir Bastidas meddelar: 
- Arbetsgruppen för lokalfrågor arbetar vidare med den eventuella 
flytten av två institutioner till vårt campus. Hur lokalkostnaderna 
ska fördelas är en svår fråga och beslut kommer att fattas först till 
hösten. 
- Vid det nationella prefekt och dekanmötet i Karlstad diskuterades 
bl.a. säkerhetsfrågor samt medel till forskning och undervisning 
inom juridik. En gemensam skrivelse planeras. 
 
Prodekanus, tillika ordförande i utbildningsutskottet, Joel 
Samuelsson meddelar: 
- Vid det nationella dekan- och prefektmötet i Karlstad diskuterades 
även fusk och disciplinärenden. Det konstaterades att rutinerna är 
likartade, men att tillämpningen spretar. Uppsala har särskilt många 
ärenden och Lund har särskilt få.  
- Arbetsgruppen om återkoppling har lämnat sin slutrapport. 
Gruppen föreslår bland annat ett system för auskultation för bättre 
återkoppling till lärares undervisningsinsatser. Förslaget har 
diskuterats i utskottet och ska remitteras till kursföreståndarna. 
- Kursrapportgruppen har konstaterat att få kursrapporter inkommit 
hittills. Betygsinflationen är inte lika tydlig som tidigare och 
kurserna överlag är väldigt uppskattade. 
- Arbetsgruppen om vilseledande i examinationen har lämnat sin 
slutrapport och har tagit fram ett quiz riktat till studenterna. 
Arbetsgruppen rekommenderar att detta quiz införs på 
grundterminerna. 
- Projektgruppen för översyn av juristprogrammet har delat upp sig i 
smågrupper för att skriva texter. De två kommande 
utbildningsdagarna kommer att tas i anspråk för att diskutera och 
förankra förslagen. 
- Lantmäteriprogrammet behöver synliggöras bättre i olika 
sammanhang, till exempel i verksamhetsplanen. 
 
Prodekanus, tillika ordförande i forskningsutskottet, Carl Fredrik 
Bergström meddelar: 
- Vid Anni Carlssons disputation i konstitutionell rätt den 14 juni 
kommer Carl Fredrik Bergström, pga. universitetets restriktioner, att 
tillsammans med ytterligare personal se till att insläppet till 
universitetshuset fungerar. 
- Rektor har beslutat att nominera fyra personer till programmet Pro 
Futura Scientia XIX varav två är de två personer som 
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forskningsutskottet förslog för rektor, docent Oskar Mossberg och 
jur. dr Kelly Chen (Stockholms universitet). 
- Forskningsutskottet har efter genomgång av 128 ansökningar och 
genomförda intervjuer beslutat att anta tre doktorander i den 
allmänna utlysningen, en doktorand med externfinansiering och en 
doktorand i samarbete med Försvarshögskolan. 
 
Doktorandrepresentant Viktor Carlsson meddelar: 
- Vid doktorandrådet årsmöte valdes Christina Kjellson till 
ordförande och Viktor Carlsson till vice ordförande. 
- En doktorandkonferens kommer att hållas i Lund den 20 augusti. 
 
Studentrepresentant Jasmin Carlsson meddelar: 
- Juridiska föreningen har ägnat sig åt kursrapportgruppen, 
vilseledandegruppen, examensdiplomering och överlämning till den 
nya styrelsen. 
 
T/A-representanten Peter Johnson meddelar: 
- Skyddsrond pågår med början på Munken, följt av Riddartorget. 
Alla rum gås igenom med fokus på den fysiska arbetsmiljön. 
- Information om höstterminens frukostmöten kommer att utskickas 
inom kort. 
 

 
§ 5 

 
Uppföljning av juridiska institutionens ekonomi 
 
Ekonomicontrollern och prefekten lämnar en kort rapport över det 
ekonomiska läget och tertialårsbokslutet per den 30 april. Inom 
utbildning på grund- och avancerad nivå är personalkostnaden 286 
tkr lägre än det budgeterade beloppet på 27 092 tkr vilket är 1% 
skillnad mot budgeterat belopp. Verksamhetsutfallet inom 
utbildning på grund- och avancerad nivå är negativt med –1 702 tkr 
vilket är 445 tkr mer än det negativa budgeterade 
verksamhetsutfallet på –1 257 tkr. Dock saknas ej ännu erhållen 
intäkt från rektorsutbildningen. Med den inräknad så ligger vi linje 
med budget. Inom anslagsfinansierad forskning och utbildning på 
forskarnivå är verksamhetsutfallet svagt positivt med 205 tkr vilket 
är lite bättre än det negativa budgeterade verksamhetsutfallet på –
411 tkr. Differensen besår främst av lägre lönekostnader för 
doktorander till följd av ej budgeterade tjänstledigheter samt en 
doktorand som i förtid avslutat sina studier. Bidragsforskningens 
verksamhetsutfall är positivt med 2 943 tkr och är en följd av 

 
Föredragande: 
Ekonomicontrollern 
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rekvirerade medel från stiftelserna Huselius och Sundberg. 
Lönekostnaderna inom främst utbildningen förväntas bli högre än 
budget under det andra halvåret 2024. Intäkterna inom utbildningen 
förväntas bli lägre år 2025 jämfört med år 2024. 
 
Allmän diskussion om nuläget och framtiden. Prefekten och 
ekonomicontrollern gavs i uppdrag att vid ett kommande 
sammanträde lämna kompletterande verksamhetsdata för att belysa 
den ekonomiska utfallet. 
 

 
§ 6 

 
Reform av grundåret Campus Gotland 
 
Dekanus informerar om ledningens tankar kring att reformera 
grundåret vad gäller innehåll och utformning. Idag kommer drygt 50 
procent av studenterna som gått grundåret in på juristprogrammets 
tredje termin. De studenter som inte kommer in på juristprogrammet 
har svårt att kunna tillgodoräkna sig grundåret inom andra 
utbildningar.  En reform av grundåret förutsätter dock att många 
frågor både av principiell karaktär och på detaljnivå kan lösas. Ett 
konkret förslag kommer under hösten läggas fram till nämnden att 
ta ställning till. 
 
Diskussion. 
 

 
JURFAK 2024/28 
Föredragande: 
Dekanus 
Bilaga:  
2024-06-11 § 6 

 
§ 7 

 
Sakkunniga för ansökan från Bruno Debaenst om antagning 
som excellent lärare 
 
Enligt fakultetens riktlinjer för antagning som excellent lärare ska 
nämnden, efter förslag av prefekten i samråd med 
utbildningsutskottets ordförande, utse två pedagogiskt sakkunniga. 
En av de sakkunniga ska vara eller ha varit anställd som lärare vid 
juridiska institutionen i Uppsala och en ska inte ha sådan tidigare 
erfarenhet av att vara lärare vid fakulteten. 
 
Beslut 
Fakultetsnämnden utser, med viss justering av förslaget, till 
sakkunnig som är eller har varit anställd som lärare vid juridiska 
institutionen i Uppsala, professor Iain Cameron, och till sakkunnig 
som inte ha sådan tidigare erfarenhet i första hand universitetslektor 
och docent Elsa Trolle Önnerfors (Lund), i andra hand 

 
UFV-PA 2024/1609 
Föredragande: 
Dekanus 
Bilaga:  
2024-06-11 § 7 
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universitetslektor och docent Patrik Lindschoug (Lund), och i tredje 
hand professor Claes Martinson (Göteborg). 
 
Nämnden delegerar till dekanus att i samråd med förslagsställaren 
vid behov utse andra sakkunniga. 
 

 
§ 8 

 
Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor. 
 

 
 

 
 
Vid protokollet 
 
 
Sissela Lundberg 
 
 
Justeras 
 
 
Anna Singer                                                Torbjörn Ingvarsson 
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